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Члан Комисије Мирко Околић поставио је своје питање које се односило на то да ли ће 

предсједавајући Савјета министара тражити од лидера политичких странака да доставе само једно 
или бар по два имена приједлога кандидата за министре у Савјету министара? 

Сљедеће питање постављао је члан Комисије Сефер Халиловић који је питао предсједавајућег 
Савјета министара БиХ зашто ријетко или готово никад не присуствује сједницама Парламентарне 
скупштине БиХ као и то зашто не осигура да макар министри или замјеници буду присутни на 
сједницама. Такође је поставио питање зашто  није обавијестио Парламентарну скупштину БиХ да је 
заобилажен у процесу одлучивања. 

 Питање предсједавајућег Комисије Халида Гењца је било зашто је предсједавајући Савјета 
министара БиХ одлучио да на сједницама Савјета министара не могу присуствовати замјеници 
министара, те зашто на дневни ред сједница Савјета министара БиХ не ставља све материјале који су 
пристигли и спремни. Сљедеће питање је било колико ће времена проводити у свом Кабинету у 
Сарајеву, јер су биле упућене одређене притужбе да ријетко борави у истом. Такође је поставио 
питање које се односило на то да ли има намјеру (уколико већ није) именовати посебног савјетника 
за пољопривреду како би се рјешавала нагомилана питања из пољопривреде, те шта ће учинити да се 
убрза пресељење Савјета министара у зграду која је обновљена. 

Затим је члан Комисије Златко Лагумџија поставио неколико питања предсједавајућег Савјета 
министара БиХ: 

a) Када би имао могућност да бира Кабинет, да ли би изабрао исте људе када би добио још 
нека имена уз досадашња? 

b) Зашто није издржао да се ојача улога предсједавајућег Савјета министара БиХ? 
c) Шта је то у аутентичном тумачењу Закона о измјенама и допунама Закона о Савјету 

министара од чега је Високи представник одступио од онога што је урадио? 
d) Да ли су мјесечна примања предсједавајућег Савјета министара 2.900,00 КМ без паушала 

и накнаде за одвојени живот? 
e) Колико је испунио од онога што је обећао прије годину дана? 
f) Да ли сада има неки нови политички договор или се реферира на исти од 3.1.2007. године, 

односно да ли има неки континуитет тог програма који је дат или има нешто ново? 
g) Да ли ће устрајати у томе да Савјет министара инсистира на томе да се улога ОХР-а укине 

са својим Бонским овлаштењима? 
h) Да ли ће предложити да се закон Високог представника усвоји у Парламентарној 

скупштини Босне и Херцеговине? 
 На крају је члан Комисије Јерко Иванковић Лијановић питао предсједавајућег Савјета 
министара БиХ да ли ће Савјет министара користити могућности које даје  члан 23. бис Споразума 
ЦЕФТ-а, обзиром да у БиХ имамо значајне штетне посљедице због примјене овог Споразума, а 
Ентитиети нису у стању значајније потицати пољопривредну производњу.   
 Члан Комисије Бранко Докић није постављао питања него се осврнуо на питање Мирка 
Околића и рекао да треба разговарати са лидерима странака које чине скупштинску већину и 
предложити им да предложе два имена за министре у Савјету министара БиХ. 
 Члан Комисије Азра Алајбеговић такође није постављала питања него је само скренула 
пажњу на то да је непријатно изненађена да Савјет министара има такав однос према Парламентарној 
скупштини БиХ због свог неприсуствовања сједницама Парламентарне скупштине БиХ. Такође је 
нагласила да сматра како замјеници министара треба да буду увијек присутни сједницама Савјета 
министара.  
 Питања није постављао ни члан Комисије Винко Зорић, него је само истакао да се придружује 
Мирку Околићу и сматра да Комисија треба дати подршку предсједавајућем Николи Шпирићу, да од 
лидера странака тражи више кандидата за позиције министара. 
 

И/1. Након што су исцрпљена сва питања, Комисија је већином гласова, са седам гласова ''за'', 
два гласа ''против'' и три ''уздржана'', утврдило да Никола Шпирић испуњава све услове прописане 
Законом о Савјету министара БиХ и Пословником Представничког дома Парламентарне скупштине 
БиХ за именовање на функцију предсједавајућег Савјета министара БиХ. 

Против су гласали чланови Комисије Златко Лагумџија и Сефер Халиловић. 
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Златко Лагумџија је, образлажући разлоге гласања против истакао да ни на једно постављено 

питање није добио одговарајући одговор, додајући да је тако било и приликом првог изјашњавања 
прије годину дана, али да се његови разлози нису нашли у Мишљењу Комисије нити у Записнику. 

Члан Комисије Сефер Халиловић је образложио да је гласао против јер није задовољан 
одговорима које је добио на постављена питања и што, по њему, предсједавајући није добро водио 
Савјет министара у претходном периоду и што је подношењем оставке, након мјера Високог 
представника, земљу довео у озбиљну политичку кризу.   

 
И/2. Комисија је препоручила Преедставничком дому Парламентарне скупштине Босне и 

Херцеговине да потврди именовање Николе Шпирића за предсједавајућег Савјета министара Босне 
и Херцеговине.   

 
И/3. Комисија је за извјестиоца на сједници Представничког дома именовала предсједавајућег 

Комисије Халида Гењца.   
  

Ад. 3. Текућа питања. 
 Како није било других питања предсједавајући је у 12,00 часова закључио сједницу.   
 
Напомена: Саставни дио овог Записника је и неауторизовани транскрипт који сачињава Заједничка 
служба ПС БиХ. 
 
 
       СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                                              ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                    Милан Зјајић                                                                                      Халид Гењац 
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